



# 濱華中學 PIN HWA HIGH SCHOOL

日期: 16/8/2020

致: 全体同学、家长

## 全校复课通告

过去一个月, 我校学生在教育部复课指南和标准作业程序的要求下, 分组回校上课, 同学们已日渐适应新常态下的校园生活。

2. 学校基于目前校园防疫措施较成熟、学生防疫配合度较高的情况下, 决定于8月25日(二)起, 全校各年级的学生皆可回到原班, 按原课表上课, 并停止网课。

3. 基于疫情未远离, 全体复课后遵守防疫指南, 适应学习新常态是我们的责任, 敬请师生、家长留意最新复课注意事项。

谨此通知, 让我们尽最大努力回到校园学习, 一起双赢防疫, 守护健康。

校长室





# 濱華中學 PIN HWA HIGH SCHOOL

Date: 16<sup>th</sup> August 2020

To all students and parents,

## Full Resumption of School

In the past one month, students have returned to school to attend classes on a rotational basis in compliance with the guidelines set by the Ministry of Education. They have also adapted to learning at school under the new normal.

2. As the SOPs have been fully implemented smoothly and students have exhibited a higher degree of cooperation and compliance, all students can therefore return to their classes from 25 August (Tuesday) onwards and attend lessons at school according to the original timetables, and online classes will be discontinued.

3. As the COVID-19 pandemic is not over, therefore all teachers, students and parents still need to be highly vigilant in adhering to the SOPs and continue to adapt to the new normal.

Let's put our best foot forward to make Pin Hwa a safe place for learning.

## The Principal's Office

